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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 13/2011 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE MANACOR CELEBRADA EL DIA 12 DE SETE MBRE 
DE 2011 
  
Identificació de la sessió: 
Núm.  13/2011 
Sessió: ordinària 
Data: 12 de setembre de 2011  
Horari: 11:30 a 14:15 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
Assistents 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
- Pel grup municipal Partit Popular de Manacor 

1. Bosch Lliteras, Llorenç 
2. Riera Mascaró, Catalina 
3. Rufiandis Cabrer, Francisca 
4. Bover Sansó, Maria 
5. Sureda Fons, Antoni 
6. Sureda Rosselló, Sebastiana 
7. Sureda Fons, Maria Magdalena 
8. Flores Pineda, Roberto Arturo 
9. Matamalas Albertí, Cristina 
10. Servera Munar, Antonio 

 
- Pel Grup Municipal Socialista 

1. Fernández Rubí, Amanda 
2. Hinojosa Abenza, Nuria 

 
- Pel Grup Municipal PSM-IV-EN-APIB 

1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Oliver Gomila, Miquel 

 
- Pel Grup Municipal AIPC  

1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat 

 
- Pel Grup Municipal ALM 

1. Mateu Capllonch, Francisco 
2. Ginard Puigserver, Joan 

 
- Pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana 

1. Llodrà Gayà, Joan 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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Absències 
Sebastià Nadal Santandreu, del Grup Municipal Socialista (excusa) 
 
Incidències 
 
S’incorporen en el punt número 2 de l’ordre del dia els Srs. Joan Gomila Capó i Bernat 
Amer Artigues i Sra. Maria Bover Sansó. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Lectura i aprovació de les actes de les sessions núms. 11/2011 i 12/2011 
extraordinàries. 
2. Donant compte del Llibre de Resolucions dels mesos d’abril, maig, juny, juliol i agost 
de 2011. 
3. Ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local sobre determinar les festes locals del 
municipi de Manacor per al calendari laboral de 2012. 
4. Donant compte de l’aprovació del VI Expedient d’incorporació de romanents 2011. 
5. Donant compte de l’aprovació del VII Expedient d’incorporació de romanents 2011. 
6. Donant compte de l’aprovació del VIII Expedient d’incorporació de romanents 2011. 
7. Precs i preguntes. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa General 
8. Sobre pròrroga del conveni d’encomana de gestió de la recollida selectiva entre el 
Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Manacor. 
9. Sobre delegació a favor de la batlia presidència de les competències de contractació 
del projecte de construcció de l’IES  de son Fangos, II fase. 
 
Proposta de la batlia 
10. Sol·licitud al Govern Balear i al Consell de Mallorca de compliment de 
compromisos financers amb APROSCOM i Estel de Llevant. 
 
Diversos 
11. Moció del Grup Municipal Socialista per a l’execució de les obres d’ampliació i 
reforma de l’Hospital de Manacor. 
12. Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana per a la reclamació al Govern de 
les Illes Balears del compliment dels compromisos amb Aproscom. 
13. Moció del Grup Municipal ALM Manacor per a l’adopció de mesures per mantenir 
el municipi en bon estat de neteja. 
 
Mocions d’urgència 
Primera.  Proposta de la batlia d’encomana de gestió i explotació del servei públic 
d’aparcaments subterranis  
Segona. Moció que presenten els grups municipals del Partit Popular de Manacor, AIPC, 
Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-APIB, ALM i Esquerra Republicana amb relació 
al finançament de la Fira de Teatre de Manacor 2011  
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El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Lectura i aprovació de les actes de les sessions núms. 11/2011 i 12/2011 
extraordinàries 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Aprovar l’acta de la sessió núm. 11/2011 extraordinària celebrada per aquest mateix 
òrgan el passat dia 4 de juliol de 2011. 
 
2n. Aprovar l’acta de la sessió núm. 12/2011 extraordinària celebrada per aquest mateix 
òrgan el passat dia 29 de juliol de 2011. 
 
 
2. Donant compte del Llibre de Resolucions dels mesos d’abril, maig, juny, juliol i 
agost de 2011 
 
El Sr. Llodrà Gayà assenyala que ha comprovat que hi ha molts de decrets que estimen 
recursos contra les sancions de trànsit i pregunta a què es deu. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta que des de fa poc temps les resolucions d’estimació i 
desestimació de les al·legacions i recursos contra les sancions de trànsit es fan d’una 
forma individual, però que està previst que es torni a realitzar com es feia abans amb 
resolucions conjuntes.  Pel que fa a l’acceptació dels recursos es deu a que els informes 
són favorables. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions que es diran dictades per la 
batlia presidència: 
 
* Resolucions del mes d’abril de 2011, inscrites amb els números 1087/2011 al 1459/2011, 
ambdós inclosos. 
 
* Resolucions del mes de maig de 2011, inscrites amb els números 1460/2011 al 
1851/2011, ambdós inclosos. 
 
* Resolucions del mes de juny de 2011, inscrites amb els números 1852/2011 al 
2387/2011, ambdós inclosos. 
 
* Resolucions del mes de juliol de 2011, inscrites amb els números 2388/2011 al 
2630/2011, ambdós inclosos. 
 
* Resolucions del mes d’agost de 2011, inscrites amb els números 2631/2011 al 
3117/2011, ambdós inclosos. 
 
 
3. Ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local sobre determinar les festes 
locals del municipi de Manacor per al calendari laboral de 2012 
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La Sra. Rufiandis Cabrer explica el contingut de la ratificació de l’acord de la Junta de 
Govern Local. 
 
El Sr. Llodrà Gayà entén que abans de fixar les festes locals hauria d’haver-se arribat a 
un consens entre tots els membres de la corporació, per la qual cosa demana que es retiri 
el punt de l’ordre del dia. 
 
El batle es disculpa davant el Sr. Llodrà Gayà per les formes, però que el fons segueix el 
mateix criteri que els anys anteriors. 
 
El Sr. Gaià Riera recrimina a l’equip de govern que no s’hagi tingut en compte els grups 
municipals de l’oposició per consensuar els dies festius i a la vegada aprofita l’ocasió 
per reclamar al govern municipal que els convidi a les visites d’obres. 
 
El Sr. Mateu Capllonch planteja la possibilitat de fixar com a festa local el dia de Sant 
Jaume, patró municipal. 
 
El batle li contesta que s’ha mantingut el mateix criteri dut fins ara per fixar les dues 
festes locals. 
 
La Sra. Fernández Rubí coincideix amb els restants membres de l’oposició que els 
haurien d’haver donat participació en la determinació de les festes. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per tretze vots a favor (Partit Popular de Manacor i AIPC) i set 
abstencions (Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-APIB, ALM i Esquerra 
Republicana), acorda: 
 
Ratificar l’acord de la Junta de Govern Local de 15 de juliol de 2011 determinant com a 
festes locals del municipi de Manacor per al calendari laboral de 2012 les següents dates: 
 
Terme de Manacor, amb excepció del nucli de Porto Cristo 

• 16 de gener 
• 17 de gener 

Nucli de Porto Cristo 
• 17 de gener 
• 16 de juliol 

 
 
4. Donant compte de l’aprovació del VI Expedient d’incorporació de romanents 2011 
 
El Sr. Bosch Lliteras exposa que si no hi ha cap inconvenient donarà compte dels tres 
expedients de forma conjunta. 
 
Cap membre de la corporació s’oposa a la proposta del Sr. Bosch Lliteras, i 
seguidament procedeix a explicar les incorporacions de romanents de crèdit. 
 
El Sr. Llodrà Gayà no entén molt bé perquè s’incorpora una xifra tant elevada, al voltant 
de dos milions i mig d’euros, la qual cosa pot suposar una mala gestió. 
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El Sr. Bosch Lliteras respon que la incorporació de romanents és una qüestió tècnica ja 
que els pressupostos es tanquen a 31 de desembre i, conseqüentment, es donen de baixa 
automàticament tots els crèdits autoritzats però encara no reconeguts, per la qual cosa 
per poder reconèixer les obligacions de contractes ja autoritzats està previst legalment 
els expedients d’incorporació de romanents de crèdit. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’acord de la Junta de Govern Local de 29 
d’abril de 2011 d’aprovació del VI Expedient d’incorporació de romanents 2011, que 
afecta a determinades partides del pressupost de despeses i d’ingressos. 
 
 
5. Donant compte de l’aprovació del VII Expedient d’incorporació de romanents 
2011 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 de 
maig de 2011 d’aprovació del VII Expedient d’incorporació de romanents 2011, que afecta 
a determinades partides del pressupost de despeses i d’ingressos. 
 
 
6. Donant compte de l’aprovació del VIII Expedient d’incorporació de romanents 
2011 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’acord de la Junta de Govern Local de 1 de 
juliol de 2011 d’aprovació del VIII Expedient d’incorporació de romanents 2011, que 
afecta a determinades partides del pressupost de despeses i d’ingressos. 
 
 
7. Precs i preguntes 
 
Preguntes escrites 
  
* Presentades pel Grup Municipal Socialista el 8 de setembre de 2011, amb el número 
11788 del RGE: 

“1. Té intenció l’actual equip de govern d’aprovar definitivament el Pla General 
d’Ordenació Urbana (PGOU) durant aquesta legislatura? 
2. Per quant està prevista la inauguració de l’Auditori de Manacor i com es 
gestionarà?” 

 
1a Pregunta: la formula la Sra. Hinojosa Abenza. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta que sí. 
 
La Sra. Hinojosa Abenza espera que en els propers pressupostos estigui prevista la 
partida econòmica necessària per engegar l’aprovació del Pla General. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que no té res a veure que hi hagi previst alguna partida en 
el pressupost i que, en el seu cas, si fes falta es farien les modificacions de crèdit 
necessàries. 
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2a Pregunta: l’explica la Sra. Fernández Rubí. 
 
El batle li contesta que es va reunir amb l’anterior consellera de Turisme i que va 
negociar una subvenció de 300.000 euros, però que no es va arribar a materialitzar.  
Així mateix també indica que ha mantingut reunions amb la Conselleria de Turisme i el 
Consell de Mallorca per veure la possibilitat d’obtenir alguna subvenció per a 
l’equipament de l’Auditori i per a la seva gestió, si bé té en compte les greus dificultats 
econòmiques actuals.  
 
La Sra. Fernández Rubí replica si són certs el rumors de la privatització de l’Auditori i 
que ha sentit que hi ha “trui” en aquest sentit. 
 
El batle respon que no s’ha plantejat en cap moment la seva privatització i que la seva 
intenció, sempre que sigui possible, és que es gestioni directament. 
 
 
* Presentades pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana el 8 de setembre de 2011, amb 
el número 11799 del RGE: 

“1. Quin ha estat, per l’Ajuntament de Manacor, el cost aproximat de les Fires i 
Festes de Primavera d’enguany? 
2. Té previst l’equip de govern rebaixar dins aquest mandat el paper polític de la 
Junta de Districte de Portocristo respecte al paper que va tenir en l’anterior 
mandat? 
3. Quina informació pot donar l’equip de govern de les mesures que es prengueren 
arran de la presència d’ultres violents del RCD Mallorca que el dia 21 d’agost 
acudiren al partit Manacor-Athlètic Balears?” 

 
1a Pregunta: l’efectua el Sr. Llodrà Gayà i, a més a més, recorda que el programa de les 
festes va sortir publicat un dia abans de l’inici de les festes. 
 
Contestació: La Sra. Bover Sansó indica que la partida gastada ha estat de 49.508 euros. 
 
El Sr. Llodrà Gayà li dona l’enhorabona, però demana si hi ha altres departaments que 
hagin participat en les Fires i Festes de Primavera. 
 
La Sra. Bover Sansó respon que, efectivament, hi ha altres àrees que hi han participat, 
com Agricultura o Comerç, però que no té les dades concretes. 
 
El Sr. Llodrà Gayà prega a l’equip de govern que el programa de festes surti amb 
suficient antelació. 
 
El batle recorda que l’Ajuntament de Manacor, a diferència de molts d’altres 
ajuntaments, destina molts pocs recursos a les festes ja que es sustenten d’una forma 
important amb la col·laboració i participació de les entitats ciutadanes. Posa de relleu 
que aquesta participació fa difícil tancar el programa de festes, ja que fins al darrer 
moment les entitats que participen presenten modificacions, però que de totes maneres 
tindrà en compte el prec del Sr. Llodrà. 
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2a. Pregunta. El Sr. Llodrà Gayà formula la pregunta i fa esment que sembla que la 
Junta de Districte s’ha devaluada, ja que no hi ha un despatx per al president, a la sessió 
constitutiva de la Junta se li va donar molt poca importància, etc. 
 
El batle respon que no té cap intenció en reduir el paper de la Junta de Districte de Porto 
Cristo. 
 
3a Pregunta. La realitza el Sr. Llodrà Gayà i la justifica arran dels incidents i pintades 
provocades per ultres violents del RCD Mallorca. 
 
El Sr. Sureda Fons respon que efectivament es varen produir una sèrie de fets molts 
desgraciats a l’inici de la lliga de futbol, però ja s’havia previst un dispositiu de 
seguretat per la Policia Nacional i la Policia Local. Destaca que els incidents varen ser 
puntuals i que provocaren cinc detencions. 
 
El batle reconeix el problema dels ultres, el qual hauria de ser resolt especialment pels 
propis clubs de futbol i que, per altra banda, la competència i la informació sobre 
aquests esdeveniments la realitza la Delegació de Govern. 
 
 
* Presentades pel Grup Municipal ALM el 8 de setembre de 2011, amb el número 11827 
del RGE: 

“1. Quina opinió té l’Ajuntament del tancament dels serveis públics de l’estació de 
tren de Manacor i si pensa actuar per resoldre la situació? 
2. Quan pensa l’Ajuntament obrir les instal·lacions de l’ECOPARC a la carretera 
de Felanitx construïdes la passada legislatura dins el marc del Pla E?” 

 
1a Pregunta: la formula el Sr. Ginard Puigserver. 
 
El batle respon que segons la informació que disposa aquests serveis romanen tancats 
des de fa quatre mesos, i que aquesta setmana té previst una reunió amb la Direcció dels 
Serveis Ferroviaris de Mallorca. 
 
2a Pregunta: la realitza el Sr. Mateu Capllonch i recorda que l’equip de govern havia 
adquirit un compromís d’obrir un nou camí a l’ECOPARC. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que està prevista l’obertura de l’ECOPARC el proper 25 
de setembre, el qual serà un dels millors de Mallorca. Manifesta que efectivament el 
camí d’accés és estret, però que amb l’execució del projecte d’urbanització del polígon 
agroalimentari es millorarà l’entrada a la instal·lació municipal. 
 
El Sr. Mateu Capllonch pregunta en quina situació es troba l’execució del polígon 
agroalimentari. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que la tramitació està bastant avançada i espera que dins 
poc temps s’iniciï l’execució de les obres. 
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* Presentades pel Grup Municipal PSM-Iniciativa Verds-Entesa el 8 de setembre de 2011, 
amb el número 11844 del RGE: 

“1. En quin estat es troba la llicència d’activitats de l’escoleta de Son Boga? 
2. Quins són els resultats de l’auditoria que es va encomanar en relació a les aigües 
del nucli de Manacor i quan pensa treure el concurs per a l’adjudicació de la nova 
concessió? 
3. Quines propostes té la delegada de comerç i indústria, Sra. Cristina Matamalas, 
per dinamitzar i reactivar el comerç i la indústria de Manacor? 
4. Quina valoració fa la delegada de festes, Sra. Maria Bover, de les festes de son 
Macià i quina assignació econòmica varen tenir aquestes festes (desglossada en 
actes celebrats)? 
5. En quin estat es troba l’expedient d’infracció urbanística de la companyia 
AUMASA de la carretera Palma-Artà? 
6. Quina és la política que fa comptes dur a terme el nou delegat d’Urbanisme, Sr. 
Lorenzo Bosch, quins terminis s’ha marcat per aprovar el PGOU, com fa comptes 
resoldre les infraccions urbanístiques i si fa comptes dur a terme qualque actuació 
per destapar les edificacions ocultes?” 

 
1a Pregunta: la formula el Sr. Oliver Gomila i fa esment que no funcionava el dia 
d’obertura l’aire condicionat. 
 
La Sra. Riera Mascaró contesta que efectivament el dia d’inici de l’escoleta infantil no 
va funcionar l’aire condicionat, però que es solucionà aquest problema pràcticament de 
forma immediata. Pel que fa a l’estat de la llicència, indica que segueix la seva 
tramitació normal. 
 
El Sr. Oliver Gomila pregunta si funciona l’aire condicionat.   
 
La Sra. Riera Mascaró respon afirmativament. 
 
2a Pregunta:  la detalla el Sr. Gaià Riera. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que a principis del mes d’agost es va lliurar a l’Ajuntament 
la feina de l’auditoria a Aguas Manacor SA. Aquest informe és molt complex i 
requereix el seu estudi pels serveis tècnics municipals, i avança que pròximament 
convocarà una junta de portaveus per tractar l’informe presentat. 
 
El Sr. Gaià Riera recorda que fa cinc mesos que ha finalitzat la concessió i que el 
concessionari presta el servei sense cap pròrroga. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta al Sr. Gaià Riera que segons el plec de condicions 
l’empresa té l’obligació de prestar els serveis durant un any més. 
 
3a Pregunta:  la realitza el Sr. Gaià Riera. 
 
La Sra. Matamalas Albertí respon que té moltes propostes, però que en aquest moment 
no li pot avançar cap proposta concreta perquè està pendent del resultat de l’elaboració 
dels pressupostos de la corporació. 
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El Sr. Gaià Riera recrimina a la Sra. Matamalas Albertí que el seu treball no justifica  el 
sou que rep de l’Ajuntament i que hauria de cobrar el sou d’una becària. 
 
El batle mostra la seva contrarietat davant la manifestació del Sr. Gaià Riera i considera 
que la regidora de Comerç té una dedicació completa al seu treball, mereixedora 
totalment de la retribució que rep.  Reclama al Sr. Gaià Riera el màxim respecte als 
regidors de l’Ajuntament. 
 
El batle indica que la resta de preguntes presentades es contestaran al proper plenari. 
 
El Sr. Oliver Gomila no considera encertada la decisió del batle, ja que l’acord de 
presentar tres preguntes per escrit es va determinar la passada legislatura i reclama que 
es convoqui la Junta de Portaveus per tractar l’assumpte de les preguntes. 
 
Precs  
 
El Sr. Llodrà Gayà prega es pengin a la pàgina web les actes del ple de l’Ajuntament 
com reiteradament ha sol·licitat. 
 
El batle demana al secretari que pengi les actes del 2011. 
 
El Sr. Mateu Capllonch formula els precs següents: 1. Que els semàfors del carrer Joan 
Lliteras no funcionen i estan situat en una cruïlla perillosa, per la qual cosa demana que 
es senyalitzin millor;    2. Que es pugui fraccionar el pagament dels tributs municipals i 
allargar el termini;  3. Que es retiri el cartell electoral de la plaça de sa Moladora.    
 
La Sra. Fernández Rubí demana per quin motiu no va assistir al batle a una reunió entre 
el President del Govern i l’equip de govern municipal per salvar el pont. 
 
El batle indica que contestarà al proper plenari. 
 
 
8. Dictamen de la Comissió Informativa General: sobre pròrroga del conveni 
d’encomana de gestió de la recollida selectiva entre el Consell de Mallorca i 
l’Ajuntament de Manacor 
 
Dictamen de la Comissió Informativa General de 7 de setembre de 2011  sobre pròrroga 
del conveni d’encomana de gestió de la recollida selectiva entre el Consell de Mallorca i 
l’Ajuntament de Manacor. 
 
El Sr. Amer Artigues explica el dictamen i insisteix que el que es pretén amb aquesta 
pròrroga és que el Consell de Mallorca finalitzi el contracte que té adjudicat al mateix 
temps i així evitar indemnitzacions. 
 
El Sr. Gaià Riera entén que amb aquesta pròrroga es soluciona el problema d’una 
administració supramunicipal, però adverteix que votarà a favor sempre que 
l’Ajuntament es comprometi a realitzar un pla de gestió de residus. 
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El Sr. Amer Artigues respon al Sr. Gaià que hi ha un pla de gestió de residus aprovat pel 
Consell de Mallorca i que els ajuntaments presten la seva col·laboració. Reconeix que és 
cert que amb una bona gestió de residus es poden generar ingressos i afirma que es 
compromet a complir el pla de gestió de residus sòlids. 
 
El Sr. Gaià Riera apunta que hi ha pobles com Esporles i Puigpunyent que han practicat 
una bona gestió de residus la qual cosa ha provocat una notable reducció en la generació 
de residus.  
 
El Sr. Mateu Capllonch manifesta que votarà a favor, si bé assenyala que suposa un risc 
assumir els residus sense un estudi econòmic. 
 
El Sr. Llodrà Gayà es pronuncia a favor del dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Prorrogar el conveni signat el 15 de gener de 2002 d’encàrrec de gestió entre 
l’Ajuntament de Manacor i el Consell de Mallorca per a la gestió de la recollida selectiva 
de les fraccions paper-cartró, vidre i envasos lleugers, fins el 10 de juny de 2012 (municipi 
zona 3), de conformitat amb la clàusula sisena que preveia la possibilitat de pròrroga 
expressa, que s’haurà de comunicar dos mesos abans de la seva finalització. 
 
2n. Notificar aquest acord al Consell de Mallorca els efectes de signar l’Addenda al 
conveni d’encàrrec de gestió signat el 15 de gener de 2002 entre l’Ajuntament i el Consell 
de Mallorca. 
 
 
9. Dictamen de la Comissió Informativa General: sobre delegació a favor de la 
batlia presidència de les competències de contractació del projecte de construcció 
de l’IES  de son Fangos, II fase 
 
Dictamen de la Comissió Informativa General de 7 de setembre de 2011 sobre delegació 
a favor de la batlia presidència de les competències de contractació del projecte de 
construcció de l’IES  de son Fangos, II fase  
 
Després d’un breu debat, el Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Delegar a la batlia presidència les competències de contractació del projecte de 
construcció de l’IES de son Fangos, II fase. 
 
2n.  Donar compte al Ple de l’Ajuntament de les resolucions que es dictin amb relació a 
aquesta contractació. 
 
 
10. Proposta de batlia: sol·licitud al Govern Balear i al Consell de Mallorca de 
compliment de compromisos financers amb APROSCOM i Estel de Llevant 
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Proposta de batlia de 7 de setembre de 2011 de sol·licitud al Govern Balear i al Consell 
de Mallorca de compliment de compromisos financers amb APROSCOM i Estel de 
Llevant. 
 
La Sra. Riera Mascaró explica la proposta de batlia. 
 
El Sr. Llodrà Gayà indica que el seu grup ha presentat una moció semblant que 
únicament es diferencia en el canvi del verb “exigir” per “demanar”. Per altra banda, 
entén que l’actual govern de les Illes Balears està discriminant a la comarca de 
Manacor. 
 
El batle justifica la necessitat de demanar i no exigir a fi de no crear tensió sobre aquest 
assumpte com li han fet saber les associacions implicades. Entén que s’haurien de cercar 
fórmules per garantir d’una forma permanent els ajuts econòmics a APROSCOM i a 
Estel de Llevant. 
 
El Sr. Mateu Capllonch manifesta el seu acord amb la proposta i felicita a l’equip de 
govern per la iniciativa de defensar els interessos de Manacor. 
 
El Sr. Gaià Riera creu que s’hauria d’introduir a la proposta altres entitats com el llar 
dels transeünts i espera que el batle presenti la corresponent proposta en el Parlament. 
 
El batle afirma que ja ha parlat amb els responsables polítics del govern i del consell i 
que el problema detectat respecte a la subvenció d’Estel de Llevant és de liquiditat i pel 
que fa a APROSCOM la manca de previsió de partida pressupostària. 
 
El Sr. Gaià Riera retreu que el Govern de les Illes Balears està retallant els serveis 
socials. 
 
El batle respon que en aquests dos casos no s’han retallat les partides sinó que el 
problema és de falta de liquiditat i que l’anterior govern no va crear la partida 
pressupostària corresponent. 
 
La Sra. Fernández Rubí dona el seu suport a la moció. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r.  Demanar al Consell de Mallorca i al Govern de les Illes Balears que compleixen 
amb la màxima celeritat els compromisos econòmics adquirits amb APROSCOM de 
manera que es faci possible el funcionament normal d’aquesta entitat manacorina. 
 
2n.  Sol·licitar al Consell de Mallorca i al Govern de les Illes Balears que estudiïn la 
fórmula més adient per tal que l’entitat Estel de Llevant tengui anualment, per part 
d’ambdues administracions, una estabilitat financera, sense que hagi d’estar subjecta a 
l’atorgament de les subvencions nominatives, i que per al corrent exercici 2011 es 
continuï la tramitació de la subvenció sol·licitada per tal que puguin dur a terme les 
seves funcions socials. 
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11. Moció del Grup Municipal Socialista per a l’execució de les obres d’ampliació i 
reforma de l’Hospital de Manacor 
 
Moció del Grup Municipal Socialista per a l’execució de les obres d’ampliació i 
reforma de l’Hospital de Manacor presentada el 19 d’agost de 2011, amb el número 
11020 del RGE: 
 

“L’Hospital de Manacor finalitzà la seva construcció l’any 1999. 
 
Dóna assistència sanitària a les poblacions dels municipis d’Artà, Capdepera, 
Son Servera, Sant Llorenç, Vilafranca, Manacor, Felanitx, Ariany, Petra, 
Porreres, Sant Joan, Montuïri, Campos, Ses Salines i Santanyí.   Els darrers anys 
aquesta població ha crescut de manera important. 
 
L’activitat assistencial ha augmentat molt i urgeix la creació de nous espais, és 
una demanda dels professionals sanitaris i de la ciutadania de la comarca de 
Llevant. 
 
L’any 2010 es va plantejar una obra d’ampliació i reforma de l’Hospital de 
Manacor com absolutament necessària i prioritària, d’acord amb el Patronat de 
l’Hospital, l’Ibsalut i la Conselleria de Salut i Consum. 
 
Aquesta ampliació i reforma de l’Hospital de Manacor es fa per medi d’un 
conveni entre el Servei de Salut de les Illes Balears i la Fundació Hospital 
Manacor.  Per aquesta raó l’òrgan de contractació del contracte d’obres i qui 
assumeix la despesa econòmica és l’Ibsalut, no la Fundació Hospital de 
Manacor. 
 
La Conselleria d’Economia i Hisenda aprovà els plurianuals i està aprovada una 
modificació d’anualitats, pels propers quatre anys. 
 
El projecte  es va licitar per 10,7 milions d’€, 23 empreses varen presentar-se i es 
va adjudicar provisionalment per 8,8 milions d’€, amb un estalvi de 1,9 milions 
d’€. 
 
Davant la mala notícia, anunciada per la Consellera de Salut, Família i Benestar 
Social, de la suspensió de l’obra d’ampliació i reforma de l’Hospital de 
Manacor, pensem que l’assistència sanitària oferta als ciutadans i ciutadanes de 
la comarca de Llevant es veurà afectada en la seva qualitat assistencial, 
especialment a les àrees d’urgències, l’UCI, l’àrea maternoinfantil i a l’hospital 
de dia. 
 
La paralització i renúncia per part de la Conselleria de Salut, Família i Benestar 
Social del Govern actual a l’obra d’ampliació i reforma de l’Hospital de 
Manacor, una obra necessària i prioritària per mantenir les bones condicions per 
desenvolupar la seva feina els professionals sanitaris, no es correspon amb les 
necessitats actuals. 
 
Per tot l’exposat es presenten els següents acords: 
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1. El Ple de l’Ajuntament de Manacor sol·licita a la Conselleria de Salut, Família 
i Benestar Social que no paralitzi ni renunciï a l’obra d’ampliació i reforma de 
l’Hospital de Manacor. 
 
2. El Ple de l’Ajuntament de Manacor sol·licita a la Conselleria de Salut, Família 
i Benestar Social que procedeixi a la urgent adjudicació definitiva i 
començament de les obres d’ampliació i reforma de l’Hospital de Manacor. 
 
Manacor, 19 d’agost de 2011. Amanda Fernández Rubí. Portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
La Sra. Fernández Rubí exposa la moció. 
 
El Sr. Llodrà Gayà mostra la seva conformitat a la moció i entén que el problema de les 
Illes Balears se solucionaria creant un estat propi a les Illes Balears ja que, per una 
banda, l’Estat espanyol sostreu un 15 % del seu PIB, i per una altra banda, el 
finançament de les Illes Balears és totalment injust.  
 
El Sr. Mateu Capllonch dona el seu suport si bé creu que s’hauria d’afegir demanar als 
altres municipis de l’àmbit territorial de l’Hospital de Manacor la seva adhesió. 
 
El Sr. Oliver Gomila també està d’acord amb la moció i estima que tots els batles de la 
comarca de Manacor haurien de fer un front comú per aconseguir l’ampliació de 
l’Hospital. 
 
El batle indica que es varen reunir alguns batles de la comarca de Manacor però que no 
el varen convidar i que des de la seva posició de membre del Patronat de la Fundació de 
l’Hospital de Manacor ha reclamat una convocatòria urgent del Patronat perquè doni la 
informació adient sobre la situació de l’ampliació de l’Hospital de Manacor. 
 
El Sr. Bosch Lliteres afirma que el govern de l’Ajuntament està preocupat sobre la 
possible paralització de l’ampliació de l’hospital i que està d’acord en part amb la moció 
presentada però que s’ha d’evitar fer demagògia sobre aquest assumpte. Explica que el 
nou gerent de l’Hospital ha trobat un forat de 25 milions d’euros en la seva gestió 
econòmica. Per acabar posa de relleu que està totalment d’acord que s’ampliï l’hospital. 
 
El Sr. Amer Artigues està d’acord amb la moció. 
 
Després de debatre l’assumpte i de suspendre breument el plenari per arribar a un 
consens en la moció, aquesta es modifica i, per unanimitat, s’aprova. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1. El Ple de l’Ajuntament de Manacor sol·licita a la Conselleria de Salut, Família i 
Benestar Social que no paralitzi ni renunciï a l’obra d’ampliació i reforma de l’Hospital 
de Manacor. 
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2. El Ple de l’Ajuntament de Manacor sol·licita a la Conselleria de Salut, Família i 
Benestar Social que faci les tramitacions administratives adients el més aviat possible 
per a l’execució de les obres d’ampliació i reforma de l’Hospital de Manacor. 
 
 
12. Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana per a la reclamació al 
Govern de les Illes Balears del compliment dels compromisos amb Aproscom 
 
Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana per a la reclamació al Govern de les 
Illes Balears del compliment dels compromisos amb Aproscom, presentada el 2 de 
setembre de 2011, amb núm. 11587 de RGE: 

“El Govern de les Illes Balears no compleix amb els compromisos econòmics 
contrets amb APROSCOM.  El deute es fa insostenible per part de l’entitat 
manacorina fins al punt que perillen els sous dels treballadors i per tant la labor 
social que duu a terme a la nostra comarca.  Vist que es tracta d’una tasca, des 
del nostre punt de vista prioritària, l’Ajuntament ha de pressionar el Govern per 
tal que arribin aquests doblers compromesos amb la major celeritat possible. 
 
Per això mateix, proposam que l’Ajuntament en Ple adopti el següent acord: 
 
- L’Ajuntament de Manacor exigeix al Govern de les Illes Balears que 
compleixi, amb la màxima celeritat, amb els compromisos econòmics adquirits 
amb APROSCOM que facin possible el funcionament normal de l’entitat 
manacorina. 
 
Joan Llodrà Gayà.  Portaveu del Grup Municipal d’Esquerra Republicana”. 

 
El Sr. Llodrà Gayà retira la moció perquè ja ha estat aprovada en un punt anterior i 
pràcticament coincideix en la que va presentar. 
 
 
13. Moció del Grup Municipal ALM Manacor per a l’ad opció de mesures per 
mantenir el municipi en bon estat de neteja 
 
Moció del Grup Municipal ALM Manacor per a l’adopció de mesures per mantenir el 
municipi en bon estat de neteja presentada el 2 de setembre de 2011, amb el número 
11599 del RGE: 
 

“El retorn dels ciutadans a la normalitat quotidiana després dels mesos d’estiu ha 
tornat deixar en evidència un escenari llastimós pel que fa a la neteja viària dels 
carrers, la cura dels espais públics i el compliment en tots els sentits de la 
contracta del servei de neteja viària del municipi, especialment a Manacor. 
 
En temps de dificultat econòmica i de manca de recursos per fer grans obres 
públiques, l’Ajuntament ha de tenir especial cura d’invertir els esforços en la 
cura de la ciutat en el seu dia a dia, com és la neteja viària, la prestació de 
serveis de qualitat i la seguretat ciutadana.  Desgraciadament avui, Manacor i el 
municipi en general és un espai d’abandó amb excrements d’animals per tot 
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arreu, herbes per les voravies dels carrers i residus acumulats per tot arreu.  La 
qual cosa dóna una imatge d’abandó i desídia municipal. 
 
ALM, en el seu dia, ja s’interessà a través del delegat de Medi Ambient, pel 
correcte compliment de la concessió de neteja viària i aplicació estricta del 
contracte que preveia, entre moltes altres coses, l’eliminació de xiclés de la via 
pública i el manteniment de les voravies i aceres dels carrers.  Avui, fent una 
simple passejada per la ciutat, podem comprovar com aquestes obligacions que 
pagam entre tots els ciutadans a través de les nostres taxes, no es compleixen. 
 
Per tot els motius abans citats, ALM proposa que el Ple de l’Ajuntament acordi: 
 
1. Investigar si està complint de manera estricta el contracte de serveis de neteja 
viària del municipi i si n’és el cas, obrir expedient d’investigació amb proposta 
de resolució. 
 
2. Fer complir l’ordenança de recollida d’excrements d’animals de la via 
pública. 
 
Manacor, 2 de setembre de 2011.  Francesc Mateu Capllonch”. 

 
El Sr. Mateu Capllonch explica la moció. 
 
El batle mostra el seu desacord amb l’exposició de motius ja que Manacor és un dels 
municipis més nets de Mallorca. Reconeix que pot haver casos puntuals de brutícia, 
però que normalment és degut a l’activitat incívica d’algunes persones. Anuncia que 
com a conseqüència de l’actual crisi s’haurà de reduir el servei de neteja. Afirma que 
per aconseguir un municipi més net l’Ajuntament necessita la col·laboració ciutadana i 
no creu que sigui necessari la creació d’una comissió d’investigació en aquests 
moments. 
 
El Sr. Amer Artigues insisteix que es necessita per aconseguir un municipi més net la 
col·laboració ciutadana i que des del departament de Medi Ambient es fa tot el possible 
per solucionar els problemes de neteja. 
 
El Sr. Gaià Riera no comparteix el criteri del batle que Manacor sigui un municipi net i 
recorda que hi ha excrements d’animals domèstics per tot arreu i, per evitar aquest 
problema, s’haurien d’aplicar sancions exemplars als infractors. 
 
La Sra. Fernández Rubí no comparteix que la situació de la neteja de Manacor sigui tan 
catastròfica però que sí que hi ha barriades i zones amb problemes. Assenyala que 
l’anterior delegat de medi ambient va dir que instal·laria papereres i faria publicitat per 
millorar la neteja. 
 
El Sr. Amer Artigues respon a la Sra. Fernández que s’han col·locat 20 noves papereres 
i es varen fer uns impresos de publicitat però que s’han exhaurit. 
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El Sr. Mateu Capllonch retira la moció sempre que es mantingui el compromís de 
convocar a tots els grups polítics municipals a una reunió per estudiar els problemes de 
la neteja i les seves solucions. 
 
 
Mocions d’urgència 
 
Primera.  Proposta de la batlia d’encomana de gestió i explotació del servei públic 
d’aparcaments subterranis  
 
Proposta de la batlia presidència de 8 de setembre de 2011 d’encomana de gestió i 
explotació del servei públic d’aparcaments subterranis  
 

“Atès  que l’Ajuntament de Manacor té constituïda una societat privada 
mercantil amb capital íntegrament municipal, per a la prestació en règim de 
gestió directa, del diversos serveis. 
 
Atès que l’esmentada societat privada, Empresa de Serveis del Municipi de 
Manacor SA, entre els seus objectes socials té la finalitat d’explotació i 
administració dels locals i edificis destinats a l'estacionament de tot tipus de 
vehicles, en règim de lliure concurrència, en indrets determinats del terme 
municipal de Manacor, i ser un instrument de gestió al servei de la política 
d’aparcaments del municipi de Manacor. 
 
Atès que l’Ajuntament de Manacor és titular dels aparcaments subterranis 
ubicats a les places Jordi Caldentey i Sant Jaume, de Manacor, i a la plaça de 
s’Aljub de Porto Cristo,  
 
Atès que la intenció de l’Ajuntament era i és que l’Empresa de Serveis del 
Municipi de Manacor SA gestionés i explotés els esmentats aparcaments, amb 
l’objectiu de millorar la seva gestió en eficiència, eficàcia i economia, 
Aquesta batlia presidència eleva a l’aprovació del Ple de l’Ajuntament la 
següent: 
 
PROPOSTA 
 
1r. Encomanar a l’Empresa de Serveis del Municipi de Manacor SA la gestió i 
explotació del servei públic d’aparcaments subterranis ubicats a plaça Jordi 
Caldentey  (161 places) i a la plaça de Sant Jaume (175 places), de Manacor, i a 
la plaça de s’Aljub (35 places), de Porto Cristo, dels quals és titular 
l’Ajuntament de Manacor, tota vegada que es troben afectats amb els objectius 
de la societat, a través del contracte següent: 
 
Primera.  L’Ajuntament de Manacor considera afectats els aparcaments 
subterranis descrits (plaça Jordi Caldentey  (161 places), plaça de Sant Jaume 
(175 places), i plaça de s’Aljub (35 places). 
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Segona.  El present contracte té per objecte la cessió del dret de gestió i 
explotació  del servei públic dels aparcaments subterranisamb les tarifes 
preestablertes que han de satisfer els ocupants de les places d’aparcament. 
 
Tercera.  A aquests efectes es formalitza que la SA adquireix per cessió la gestió 
i explotació del servei dels aparcaments subterranis de l’Ajuntament de Manacor 
fins el 31 de desembre de 2020, prorrogant-se per terminis de cinc anys, per 
mutu acord d’ambdues parts.  La SAM abonarà a l’Ajuntament com a 
contraprestació per la cessió de l’explotació del servei a 30 de setembre de cada 
exercici, els següents imports: 
 

* El  30 de setembre de 2011 es devengaran 20.000 euros (IVA no 
inclòs), per la cessió i explotació del servei pel conjunt d’aparcaments 
subterranis fins a 31 de desembre de 2010. 
* El 30 de setembre de cada any posterior, es devengarà el 30% dels 
resultats acumulats en els aparcaments en el seu conjunt de l’exercici 
precedent amb un mínim de 3.000 euros/any pel conjunt dels 
aparcaments (IVA inclòs). 

 
Quarta. Els ingressos resultants de l’explotació dels aparcaments subterranis 
seran a benefici de la SAM.  
 
Cinquena. El Ple de l’Ajuntament de Manacor aprovarà mitjançant Ordenança 
municipal la fixació dels preus dels aparcaments subterranis sobre la base dels 
estudis de tarifes auditats pels serveis tècnics municipals. 
 
Sisena.  La SAM es compromet al correcte manteniment de les instal·lacions 
afectes al present contracte i la reversió de les mateixes en correcte estat de 
funcionament i manteniment. 
 
2n. Facultar la batlia presidència per a la firma de l’esmentat contracte”. 

 
La Sra. Sureda Rosselló justifica la urgència en la necessitat de complir aquest tràmit 
segons l’assessor fiscal. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat declarar la urgència de l’assumpte. 
 
La Sra. Sureda Rosselló dona compte de la moció urgent. 
 
El Sr. Llodrà Gayà està d’acord i demana si l’equip de govern té previst contractar un 
gerent per la SAM. 
 
El Sr. Gaià Riera demana si amb l’encomana de gestió, el manteniment dels aparcaments 
serà a càrrec de la SAM. 
 
El Sr. Mateu Capllonch recomana que s’apaguin el 50 % dels llums dels aparcaments per 
reduir la despesa econòmica. 
 
La Sra. Fernández Rubí dona el seu suport. 
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La Sra. Sureda Rosselló contesta al Sr. Llodrà que pel que fa al tema de la gerència, es 
tractarà en el consell d’administració de la SAM i al Sr. Gaià li diu que el manteniment 
dels aparcaments són a càrrec de la SAM. I respecte a la recomanació del Sr. Mateu, es 
podria estudiar en el consell d’administració de la SAM. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat:  
 
1r. Encomanar a l’Empresa de Serveis del Municipi de Manacor SA la gestió i 
explotació del servei públic d’aparcaments subterranis ubicats a plaça Jordi Caldentey  
(161 places) i a la plaça de Sant Jaume (175 places), de Manacor, i a la plaça de s’Aljub 
(35 places), de Porto Cristo, dels quals és titular l’Ajuntament de Manacor, tota vegada 
que es troben afectats amb els objectius de la societat, a través del contracte següent: 

 
Primera.  L’Ajuntament de Manacor considera afectats els aparcaments subterranis 
descrits (plaça Jordi Caldentey  (161 places), plaça de Sant Jaume (175 places), i plaça 
de s’Aljub (35 places). 

 
Segona.  El present contracte té per objecte la cessió del dret de gestió i explotació  del 
servei públic dels aparcaments subterranisamb les tarifes preestablertes que han de 
satisfer els ocupants de les places d’aparcament. 

 
Tercera.  A aquests efectes es formalitza que la SA adquireix per cessió la gestió i 
explotació del servei dels aparcaments subterranis de l’Ajuntament de Manacor fins el 
31 de desembre de 2020, prorrogant-se per terminis de cinc anys, per mutu acord 
d’ambdues parts.  La SAM abonarà a l’Ajuntament com a contraprestació per la cessió 
de l’explotació del servei a 30 de setembre de cada exercici, els següents imports: 

 
* El  30 de setembre de 2011 es devengaran 20.000 euros (IVA no inclòs), per la 
cessió i explotació del servei pel conjunt d’aparcaments subterranis fins a 31 de 
desembre de 2010. 
* El 30 de setembre de cada any posterior, es devengarà el 30% dels resultats 
acumulats en els aparcaments en el seu conjunt de l’exercici precedent amb un 
mínim de 3.000 euros/any pel conjunt dels aparcaments (IVA inclòs). 

 
Quarta. Els ingressos resultants de l’explotació dels aparcaments subterranis seran a 
benefici de la SAM.  

 
Cinquena. El Ple de l’Ajuntament de Manacor aprovarà mitjançant Ordenança 
municipal la fixació dels preus dels aparcaments subterranis sobre la base dels estudis 
de tarifes auditats pels serveis tècnics municipals. 

 
Sisena.  La SAM es compromet al correcte manteniment de les instal·lacions afectes al 
present contracte i la reversió de les mateixes en correcte estat de funcionament i 
manteniment. 

 
2n. Facultar la batlia presidència per a la firma de l’esmentat contracte”. 
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Segona. Moció que presenten els grups municipals del Partit Popular de Manacor, 
AIPC, Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-APIB, AL M i Esquerra Republicana 
amb relació al finançament de la Fira de Teatre de Manacor 2011  
 
Moció que presenten els grups municipals del Partit Popular de Manacor, AIPC, Grup 
Municipal Socialista, PSM-IV-EN-APIB, ALM i Esquerra Republicana amb relació al 
finançament de la Fira de Teatre de Manacor 2011: 
 

“La Fira de Teatre de Manacor és una fira de llarga tradició a la nostra illa que 
ha costat molts anys consolidar i que ha aconseguit ser una de les més 
importants de l’estat. Aquesta fira no és només un conjunt d’obres de teatre, sinó 
que és l’aparador de moltes companyies de teatre de les nostres illes i també de 
companyies de fora, on hi assisteixen moltíssims programadors de teatre; per 
tant, és un lloc de generació de llocs de feina on es contracten les companyies 
teatrals, per això la decisió del Govern i del Consell de voler-la eliminar no 
dotant-la de pressupost és un cop molt greu per a nombroses companyies que hi 
participen. 
 
De fet, la Fira de Teatre de Manacor es considerada com l’esdeveniment teatral 
més important de les Illes Balears i fira de referència a la resta de l’estat 
espanyol, amb una assistència l’any passat de més de 12.000 espectadors, 65 
programadors i 40 companyies de teatre, que representaren unes 50 funcions. 
 
És possible que a l’illa de Mallorca s’hagin construït un excés de teatres que ara 
són difícils de mantenir, però cal insistir que el Teatre de Manacor és pioner en 
el foment de la cultura i han sortit una gran quantitat de companyies i d’actors. 
Alguna d’aquestes companyies ha dut el nom de Manacor per tot arreu donant a 
conèixer el nostre municipi com a centre cultural. 
 
A l’exercici 2011 han estat suprimides les subvencions que atorgaven anualment 
el Consell de Mallorca, que té obligacions competencials amb teatre, i el Govern 
de les Illes Balears, que té competències amb el foment de la cultura a l’exterior 
i intercanvi entre Illes. 
 
Per aquest motiu, tots els grups municipals de l’Ajuntament de Manacor 
presenten al Ple la següent: 
 
PROPOSTA 

 
Instar al Govern de les Illes Balears i al Consell de Mallorca perquè cerquin les 
fórmules més adients per tal de continuar finançant la Fira de Teatre de 
Manacor, com ha fet aquests darrers quinze anys. 
 
Manacor, 12 de setembre de 2011. Els portaveus.- Llorenç Bosch Lliteras, 
Bernat Amer Artigues, Amanda Fernández Rubí,. Sebastià Gaià Riera, Francisco 
Mateu Capllonch i Joan Llodrà Gayà”. 

 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat declarar d’urgència el present assumpte. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Instar al Govern de les Illes Balears i al Consell de Mallorca perquè cerquin les 
fórmules més adients per tal de continuar finançant la Fira de Teatre de Manacor, com 
ha fet aquests darrers quinze anys. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 


